



Protokoll Huvudstyrelsmöte 2023-07-03

Närvarande: Linda Eriksson, Roland Johansson, Göran Vesterlund, Carina Felixon, Stina Thysell Persson, Anneli Knutsson, Lars-Gunnar Helgeskog, Niclas Strandberg, Göran Nilsson, Anna-Stina Nordahl

Ej närvarande: Carina Myhrman, Mikael Oja, Viktoria Svanbro

1. **Mötets öppnande**

Ordföranden öppnade mötet.

2. **Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

3. **Föregående protokoll**

Alla ska ha läst igenom föregående protokoll innan mötet.

Påminner om ledardokumenterna.

4. **Ekonomi**

Svårt att få en indikation på hur föreningen går pga vissa utgifter samt fakturor som kommer senare under året.

5. **Avrapportering sektionerna**

Fotboll-

Sommaruppehåll

Några lag medverkade i PSG Piteå SummerGames och Lapplandsocccercup

Spölandscupen ligger i startgrupparna. Anmälan går ut den 6/8.



Anneli fångar upp med Maria hur fakturorna fördelas till de lag som har anmält sig.

Fånga även upp hur och om det är länkat från laget.se till Spölandscupen så att anmälda lag kan se andra lag som är anmälda.

Carina F ger Anneli och Berith admin till Spölandscupens hemsida. Samt att Carina F uppdaterar vilka namn som står som ansvariga.

Tält till Spölandscupen. Anneli kollar på onsdag på spölandscupsmötet och återkommer till styrelsen om behovet.

Innebandy-

Två nya till innebandysektionen, , Daniel Viklund och Maud Mukkula.

Klart med Herrlagstränare och Paralagstränare.

Utomhussargen har kommit. Mark & Grund gör underarbetet på Idrottsplatsen till att kunna sätta ut sargen.

Bingo-

Ej närvarande

Cykel-

Ej närvarande

Skidor-

Ej säsong



Badminton-

De kör på 2 gånger i veckan. 1 g i Vännäs och 1 g i Vännäsby. Annars händer inte så mycket just nu.

6. Kansliet

Påminner om att lämna in utdrag från polisregistret. Lämnas in 1 gång/år.

Utlåning av bord och stolar.

Beslut att alla även sektionerna och lagen ska boka hyrning av utrustning via Carina F.

Beslut att nyckeln till Röda ladan skall förvaras inne hos Carina på kansliet. Ej nyckelskåpet i köket.

Beslut att hyra ut Murrikor till externa utan gasolflaskorna.

Beslut att fylla på flaskorna görs av de som använd slut på gasolen. Fyll på även om det är lite kvar.

Önskar en arbetsdag där vi märker upp i Röda ladan.

Semester – under v28-31.

7. Föreningsutvecklare

Beslut att anställa Joakim Eriksson from 1/9 2023 för en provanställning på 6 månader efter inlämning av utdrag från polisregistret.



8. Övriga frågor

- WO – Avgift
P091850
Herrjuniorer 2580
Beslut att vid WO - ledarna gör sitt yttersta att titta över sitt spelschema och att flytta matcher som är lagda på uppenbart sämre dagar.

Beslut att lagen själva får stå för kostnaderna som uppstår vid WO. Ett mejl skall även skickas till sektionsordföranden.
 - Träningsläger för styrelsen 20–21 okt.
Var och en går in och anmäler sig. Se mail 22/6 2023
 - Årshjul – lämnas till arbetdag senare i höst 2023
 - Byte av bank
Beslut att byta till Handelsbanken. De sponsrar oss med kostnaden för bytet.
Beslut att låsa lite pengar på ett konto med bättre ränta. Linda kontaktar Handelsbanken.
 - Sociala medier
Återkomma vid nästa möte om beslut att ha en samstämmighet på lagens respektives sida på socialamedier.
 - 3 prova på träningar.
Beslut att 3st prova på träningar kvarstår.
 - Återkomma om träningsavgifter vid senare möte.
 - Beslut att lagen inte köper något/anmäler till någon cup innan vetskap om det finns pengar i lagkassan.
 - Beslut att Adam skickar till CarinaF vad som finns i lagens kassor inför varje säsong. Feb/mars aug/september. Carina F förmedlas sedan dessa till respektive lag.
 - Carina F kontakter Fredrik Nilbrink, Stärkesmark BF om de vill överta stora tältet före städdagen.
-
- **Arbetsdag 10/9 2023 kl 14:00**
 - **Mötet avslutas**
 - **Nästa möte 4/9 2023 19:00 Festplatsen**



Linda Eriksson

Ordförande

Anna-Stina Nordahl

Sekreterare